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Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Radny JAN ŚCISEŁ  

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panowie Burmistrzowie, Szanowni Goście ja mam jedno 

zapytanie ono jest związane z wypowiedziami radnych i z zapytaniami, które miały miejsce dwie 

sesje temu. Radni poruszyli problem pustostanu w centrum miasta, budynku po żłobku. W 

odpowiedzi na te zapytania Burmistrz Szumiec zadeklarował utworzenie zespołu, który odbędzie 

takie spotkanie robocze i spróbuje znaleźć rozwiązanie na temat tego długiego i szpetnego 

problemu naszego miasta. Chciałem się dopytać czy takie spotkanie się odbyło i jakie są efekty 

tego spotkania? Dziękuję.  

 

Zastępca Burmistrza RADOSŁAW SZUMIEC  

Następne pytanie zadał Pan Przewodniczący Jan Ściseł. Dotyczy to budynku żłobka. Tak 

faktycznie, tak jak zapowiadałem na ostatniej sesji takie spotkanie odbyło się w Urzędzie Miasta. 

W skład tego zespołu wchodzili przedstawiciele, już to mówiłem, Nadzoru Budowlanego, Policji, 

Straży Miejskiej, Infrastruktury i Sanepid. Ustaliliśmy, że należy się spotkać z właścicielami. 

Pisma do wszystkich właścicieli oczywiście wysłaliśmy. Natomiast Pan Domownik i jego syn, z 

tego co pamiętam, poprosili o przesunięcie tego terminu. Dzisiaj podpisałem pismo na spotkanie 

na 14 maja. Mam nadzieję, że właścicielom już będzie odpowiadało i ta sprawa powinna w jakiś 

sposób próbować nabierać rozpędu. Dziękuje bardzo. 


